
Mestna obdina

MURSKA SOBOTA

Na podlagi 15. dlena Statuta Mestne obdine Murska Sobota (Uradni list RS, 3t.23107 - uradno
predi56eno besedilo, 49110 in 39/15 in 69/17) Steje mestni svei 26 dlanov. V skladu z22.1lenom
statuta mestni svet veljavno sklepa, 6e je na seji navzo6a vedina njegovih dlanov.

Predsedujodi je 6lane mestnega sveta pozval, da zaradi ugotovitve prisotnosti na zadetku seje v
skladu z 42. Elenom poslovnika, svojo prisotnost prijavijo z glasovalno napravo.

od 26 dlanov mestnega sveta je svojo prisotnost priglasilo 22 svetnikov.

Predsedujodije ugotovil, da je na podlagi 2. odstavka 28. 6lena Poslovnika Mestnega sveta Mestne
obdine Murska Sobota (Uradni list RS, 5t. 49/10 - uradno predi56eno besedilo in liOl1 - obvezna
razlaga) mestni svet sklepden.

Pozneje sta se pridruZila 5e 2 svetnika, tako da je bilo na seji prisotnih 24 svetnikov.

S sklicem seje so svetniki prejeli naslednji predlog dnevnega reda 4. redne seje Mestnega
sveta Mestne obdine Murska Sobota:
1. Ugotovitev sklepdnosti in doloditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 3. redne seje mestnega sveta in zapisnika i. dopisne seje mestnega

svgta 
Kardoieva ulica 2.9000 Murska Sobota

'" " l'"T: :" n,i: J*;i::[l'# ]'
www.mu rska -sobota.si

Ev
MESTNI SVET

ZAPISNIK
4' redne seje Mestnega sveta Mestne obdine Murska Sobota, kije bila v torek, dne 2g. marca 2023,
s pridetkom ob 13:00 uri, v veliki sejni dvorani Mestne obdine Murska Sobota.

99jg L"l_" pgdlagi pooblastila Zupana 5t.: 020-00 o2l2o23-3, z dne 28. marca 2023 vodit pod2upan dr.
Timi GOMBOC.

Navzo6i so bili naslednji dlani in_dlanice mestnega sveta (v nadaljevanju svetniki):
mag. Mojca eReseAK, Nives cAJNKo, Matjal DURte; dr. Miian ronlArrrid,'or. tiri coMBoc,
Tamara GRADINSKI, Zoran HOBLAJ, Mitji HoRVAT, Sta5a H9RVAT, Gorazd KEREC, AleSKoRNlK, Mitja KoVAele, Nada KUHAR, Jure LANG, tris mru604^,'o*-J"nniSrb,-b"i",
MlLoSEVle, Daniela. MQ.R!C,_ mao Brigita PERHAVEC, Bojan PETR|JAN, Darko RUDAS;
Bernardka Ruzle, Anton sLAVtc, nnion srlnnenN in orago vtcAll.

Odsotnost je opravidil svetnik Matej GRAH.

P:it,t^o 
prisostvovali: Damjan ANZELJ, Zupan; Milena VOROS, direktorica mestne uprave; Drago

RUZIC, vodja Sekretariata za splo5ne zadeve; Stefan CIGAN, vodja OdJelka za negospodarske
dejavnosti; Angelca DOKLJ\41R,*u9!j.q 

^oddelka 
za okolje in prostor; Siavko DoMJAN, uJdja oddelka

t*113.un9-finance; Martina CAF SARUGA, vodja Oddeika za premoaenjsko pravne zadeve; Klaudija
!l9I Jyg' vodja Oddelka za gospodarske zadeve; vida LUKAC, voola t<abineta Zupana; MatejBUKovEc, viSji svetovalec.za podrodje cestnega prometa; Darja porberrrrk, visja svetovalka za
podrodje kulture in turizma; Lidija HORVAT,_viSj- svetovalka za prediolsko vzgojo, Solstvo, mladino
in.ra.ziskovalne dejavnosti; Nata5a lANele, poslovna sekretarka; Melita VhitS, Sekretariat za
splo5ne zadeve ter novinarji.
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3' a) Predlog Odloka o prora6unu Mestne obdine Murska Sobota za leto 2O2g - ll. obravnava
b) Predlog Sklepa o nadrtu ravnanja s stvarnim premoienjem Mestne ob6ine Murska
Sobota zaleto 2023

4' Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraZevalnega
zavoda Glasbene Sole Murska Sobota - predvidena zdru1itev t. in ll. obravnave

5. Predfog statuta Mestne obEine Murska sobota - l. obravnava
6' Predfog Poslovnika Mestnega sveta Mestne obdine Murska Sobota - l. obravnava7' Predlog Sklepa o doloditvi cene parkirnine, drugih taks in parkirnih con ter pripadajodih

obmodij na obmodju Mestne obdine Murska Sobota
8' Predlog Sklepa o doloditvi cene programov predSolske vzgoje in placila starSev v javnem

vzgojno varstvenem zavodu Vrtec Murska Sobota
I' Predlog Soglasja k doloditvi cene storitve pomoi druZini na domu in dolocitvi

subvencioniranja cene storitve pomo6 druzini na domu zaleto 2023
10. Predfog Letnega programa Sporta v Mestni obdini Murska Sobota zaleto 2o2l
11. Predlogi Sklepov o podaji soglasja za izpladilo dela plade za redno delovno uspesnost

direktorjev pravnih oseb javnega prava s podrodja kulture
12. Kadrovske zadeve
13. Predlogi in pobude 6lanov mestnega sveta
14. Predlogi in pobude Zupana

Pod todko Kadrovske zadeve je mestni svet obravnaval:
'/ Predlog za podajo sogtasja k imenovanju direktorja javnega zavoda pomurske lekarne

Murska Sobota
'/ Predlog za imenovanje vrSilca dolinosti direktorja javnega zavoda Mladinski

informativni in kulturni klub Murska Sobota
'/ Predlog za imenovanje predstavnika lokalne skupnostiv Svet lokalnih skupnosti centra

za socialno delo Pomurje

Predsedujodi je povedal, da je bilo gradivo za todko 7. dnevnega reda - predlog Sklepa o dolo6itvi
cene parkirnine, drugih taks in parkirnih con ter pripadajodih obmodij na obmodju Mestne obdine
Murska sobota svetnikom posredovano po posti dne 20.3.2023.

O dnevnem redu je razpravljal Mitja HORVAT. Predlagalje spremembo dnevnega reda seje, in sicer
bi po 3. todki obravnavali todko 8 - Predlog Sklepa o doloditvi cene programov pred5olske vzgoje in
pla6ila starsev v javnem vzgojno varstvenem zavodu Vrtec Murska sobota, kot to6ko 5 bi obravnavali
todko 9 - Predlog Soglasja k doloditvi cene storitve pomod druZini na domu in dolocitvi
subvencioniranja cene storitve pomod druzini na domu za leto 2023 in pod to6ko 6 - Kadrovske
zadeve, ostale to6ke, bi se obravnavale tako, kot je predlagano v dnevnem redu. pojasnilje, da ima
kasneje neodloZljive obveznosti.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednja predloga sklepov:
1- Vrstni red predlaganega dnevnega reda 4. seje mestnega sveta se spremeni, tako da se

to6ka I obravnava pod todko 4 dnevnega reda, todka 6 pod to6ko b dnevnega reda in
todka 12 pod todko 6 dnevnega reda. Ostale todke se ustrezno pre5tevil6ijo.

Navzodnost je priglasilo 24 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil sprejet.

2. Mestni svet sprejme dnevni red 4. redne seje mestnega sveta s spremenjenim vrstnim
redom.
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1. Ugotovitev sklepdnosti in doloditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 3. redne seje mestnega iveta in zapisnika 1. dopisne seje mestnega

sveta
3. a) Predlog Odloka o proradunu Mestne obdine Murska Sobota za leto 2023 - tt.

obravnava
blPredlog Sklepa o nadrtu ravnanja s stvarnim premoienjem Mestne obcine Murska
Sobota zaleto 2023

4. Predlog Sklepa o doloditvi cene programov pred5olske vzgoje in pladila starsev vjavnem vzgojno varstvenem zavodu Vrtec Murska Sobota
5. Predlog Soglasja k doloditvi cene storitve pomod druZini na domu in doloditvi

subvencioniranja cene storitve pomo6 druzini na domu za leto 20236. Kadrovske zadeve
7. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraZevalnega

zavoda Glasbene Sole Murska Sobota - predvidena zdruZitev t. in tL obravnave8. Predfog statuta Mestne obdine Murska sobota - l. obravnava
9. Predlog Poslovnika Mestnega sveta Mestne obdine Murska Sobota - I. obravnava
10. Predlo_g Sklepa o doloditvi cene parkirnine, drugih taks in parkirnih con ter pripadajo6ih

obmo6ij na obmodju Mestne obdine Murska Sobota
11. Predlog Letnega programa Sporta v Mestni obdini Murska Sobota za leto 2023
12. Predlogi Sklepov o podajisoglasja za izpladilo dela pla6e za redno delovno uspeSnost
- _ direktorjev pravnih oseb javnega prava s podrodja kulture
13. Predlogi in pobude dlanov mestnega sveta
14. Predlogi in pobude iupana

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in o pRoI
Dnevni red je bilsoglasno sprejet.

K todki 2)
Potrditev zapisnika 3. redne seie mestneqa sveta in zapisnika 1. dopisne seie

mestneqa sveta

Pregled realizacije sklepov je podala Melita MATIS, iz Sekretariata za splo5ne zadeve.

Razpravljal ni nihde.

PredsedLrjodije dal na glasovanje naslednje predloga sklepov:
1.) Zapisnik 3. redne seje mestnega sveta se potrdi.

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in 0 pROTl.
Zapisnik 3. redne seje mestnega sveta je bil soglasno potrjen.

2. Zapisnik 1. dopisne seje mestnega sveta se potrdi.

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in 0 pROTl.
Zapisnik 1. dopisne seje mestnega sveta je bil soglasno potrjen.

K todki 3)
odt

b) Predloo Sklepa o nadrtu ravnania s stvarnim premoZeniem Mestne obdine Murska
Sobota zaleto 2O23

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

Obrazlolilev predloga Odloka o proradunu Mestne obdine Murska Sobota za leto 2023 v drugi
obravnavije podal Zupan, Damjan ANZELJ.
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Stali56a delovnih teles so podali predsedniki odborov:- odbor za proraiun in finance, Gorazd KEREC: mestnemu svetu se predlaga, da sprejme
predloZeni predlog Odloka o prora6unu Mestne obdine Murska Sobota za leto 2023 

-- 
ll.

obravnava v predlagani obliki in vsebini.- odbor za urbanizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo, Matjaz DURIC:
mestnemu svetu se predlaga, da sprejme predlog Odloka o prora6unu Mestne ob6ine Murska
Sobota za leto 2Q23 s podrodja pristojnosti odbora, v ll. obravnavi; mestnemu svetu se
predlaga, da sprejme Sklep o Nadrtu ravnanja s stvarnim premo2enjem Mestne obcine Murska
Sobota za leto 2023.

- odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, AleS KORNIK: odbor za gospodarstvo,
kmetijstvo in turizem v predlaganiobliki in vsebini podpira Predlog Odloka o prorieunu Mestne
ob6ine Murska Sobota za leto 2023 v ll. obravnavi.- odbora za dru2bene dejavnosti, Daniela tuORfC: mestnemu svetu se predlaga, da sprejme
predlog Odloka o proradunu Mestne obdine Murska Sobota za leto 2023 s poOroeia druZbenih
dejavnostiv ll. obravnaviv predlagani obliki in vsebini.- odbor za informiranje, promocijo mestne obdine in mednarodno sodelovanje, mag. Brigita
PERHAVEC: mestnemu svetu se predlaga, da sprejme predlog Odloka o proradunu Vtesine
obdine Murska Sobota za leto 2023 s podrodja informiranja, promocije mestne ob6ine in
mednarodnega sodelovanja v ll. obravnaviv predlagani oblikl in vsebini.

StaliSda svetniSkih skupin so podali:

Slovenska demokratska stranka (SDS) - Bojan PETRIJAN
s.vetnjska skupina slovenske demokratske stranke - sDS (Bojan PETRIJAN, Nada KUHAR, Andrej
V.l!lC^.P.t?go.VlGALl, AleS KORNIK in Tamara GRADINSK|; ter svetniki Anton SLAVIC, Anton
SKRABAN in dr. Miran FORJANIC so v skladu s 79. dlenom Poslovnika Mestnega sveta Mestne
obdine Murska Sobota (Uradni list RS, 5t. 49/10 - uradno prefii5deno besedilo in 11011 - obvezna
razlaga) vloZili amandma k spremembi NRP (Nadrt razvojnih programov) in sicer:

' Na strani 300 se na projektu Ureditev Trstenjakove ulice izleta2025 prerazporedi znesek v
vi5ini 57.000 EUR na projekt Kolesarska steza Satahovci na isti strani, torej 300 v lelo 2024
in

' Na strani 299 se na projektu Urejanje kolesarskih povezav 3.laza iz leta 2026 prerazporedi
znesek v vi6ini 63.200 EUR na projekt Kolesarska steza Satahovci na strani 300 v leto 2025
NRP-ja.

Obrazlo2itev:
Svetni5ka skupina SDS si Ze vse od prej5njega mandata prizadeva, da se vzpostavijo hodniki za
pe5ce in kolesarje v Satahovcih in s tem zagotovi varnost za pe5ce in kolesarje na tem obmo6ju.
Znano namred je, da otroci iz Satahovec obiskujejo najprej podruZnidno Solo v Krogu, pozneje pa OS
2 v Murski Soboti. ObrazloZitev, da se bo predmetna problematika urejala preko izvedbe komasacij,
je pomanjkljiva. Kolesarko je namred na podlagi tak5nega staliSda mo2no umestiti le na manj5em delu,
preostali preteZni del pa mora potekati med cesto, ki poteka v naselje Satahovci in gospodinjstvi
(hi5ami), ki so tudi lastniki zemljisd.

Ker je v NRP-ju za izvedbo >kolesarke< v Satahovcih rezervirano 0 EUR za leto 2025 in 0 EUR za
leto 2026, predlagajo sprejem predlaganega amandmaja.

Neodvisna stranka Pomurja (NSp) - Anton SLAVTC

Razpravljal ni nih6e.
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Ob 13.44 uri ie predsedujodi v skladu s 35. dlenom poslovnika odredil 10 minutni odmor. Mestni svetje sejo nadaljeval ob 13.s5 uri. V nadaljevanju je bilo navzodih 22 svetnikov.

Zupan Damjan ANZELJ je podal stali5de glede predlaganega amandmaja in predlagal njegov
sprejem.

Predsedujodije dal na glasovanje amandma St. 1:
Spremeni se NRP (Nadrt razvojnih programov) in sicer:o Na strani 300 se na projektu Ureditev Trstenjakove ulice iz leta 202b prerazporediznesek

v vi5ini 57.000 EUR na projekt Kolesarska steza Satahovci na isti strani, torej 300 v leto
2024 in

' Na strani 299 se na projektu Urejanje kolesarskih povezav 3. faza iz leta 2026
prerazporedi znesek v vi5ini 63.200 EUR na projekt Kolesarska steza Satahovci na strani
300 v leto 2025 NRP-ja.

Navzodnost je priglasilo 24 svetnikov, ZA je glasovalo 24 svetnikov in 0 pROTl.
Amandma je bil soglasno sprejet.

Pod todko 3A je predsedujodi dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:

t.
Sprejme se Proradun Mestne obdine Murska Sobota za leto 2023 v ll. obravnavi z vsemi
sestavnimi deli:

terjatev in naloZb in ra6un financiranja.

glavnih p-rogramih, podprogramih, proradunskih postavfair ln pod kontih.

z obrazlolitvami.
Kadrovski nadrt Mestne obdine Murska sobota za obdobj e 2023ln 2024.
Nadrta ravnanja z nepremidnim premoienjem Mestne obEine Murska Sobota za leto
2023, s spreietim amandmaiem.

Priloieni predlog Kadrovskega nadrta za leti 2023 in 2024 je Zupan dol2an uskladiti s sprejetim
proradunom in ga sprejeti v roku 60 dni po sprejemu proraduna.

il.
Spreime se Finandni nadrt Javnega stanovanjskega sklada MOMS za leto 2021.

Navzodnost je priglasilo 24 svetnikov, ZA je glasovalo 24 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Pod todko 38 je predsedujodi dal na grasovanje naslednji predlog sklepa:
Sprejme se predlog Sklepa o nadrtu ravnanja s stvainim premoZenjem Mestne obcine Murska
Sobota za leto 2023.

Navzodnost je priglasilo 24 svetnikov, ZA je glasovalo 24 svetnikov in o pRoTl
Sklep je bil soglasno sprejet.
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K todki 4)
odo

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

ObrazloZitev je podal Stefan CIGAN, Vodja oddelka za negospodarske dejavnosti.

StaliSde odbora za druZbene dejavnostije podala Daniela MOREC, predsednica odbora: mestnemu
svetu se predlaga, da sprejme predlog Sklepa o.doloditvi cene programov pred5olske vzgoje in pla6ila
starsev v javnem vzgojno varstvenem zavodu Vrtec Murska soboia.

StaliSda svetni5kih skupin je podala:
Slovenska demokratska stranka (SDS) - Andrej MESIC

Razpravljal je Bojan PETRIJAN.

Pojasnila in odgovore je podal Zupan, Damjan ANZELJ.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota sprejme predlog Sklepa o doloditvi cene programov
pred5olske vzgoje in pladila star5ev v javnem vzgojno varstvenem zavodu Vrtec ilurska
Sobota.

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in 0 pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki 5)
Predlog Soglasia k doloditvi cene storitve pomod druZini na domu in doloEitvi

subuencionirania cen" stotitue pomo6 druzini na domu za leto 2023

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

ObrazloZitev je podal Stefan CIGAN, Vodja oddelka za negospodarske dejavnosti.

Stali5de odbora za druZbene dejavnostije podala Daniela MOREC, predsednica odbora: mestnemu
svetu se predlaga, da poda soglasje k doloditvi cene storitve pomod druZini na domu in doloditvi
subvencioniranja cene storitve pomod druzini na domu za leto 2023.

Stali56a svetniSkih skupin je podala:
Slovenska demokratska stranka (SDS) - Bojan PETRIJAN. Podalje predlog, da se ta to6ka umakne
z dnevnega reda in ustanovi delovna skupina za prouditev celotne zadeve. 

-'

Razpravljal je Zoran HOBLAJ.

zupan Damjan nruzEtl je glede na razlidna stalisca predlagal odmor, da bi s svetniskimi skupinami
opravili posvetovanje in usklajevanje.

Ob 14.38 urije predsedujodi na predlog Zupana v skladu z 35. dlenom poslovnika odredil 5 minutni
odmor. Mestni svet je sejo nadaljeval ob 14.44 uri. V nadaljevanju seje je bilo prisotnih 24 svetnikov.

Odgovor je podalZupan, Damjan ANZELJ in napovedal ustanovitev delovne skupine, ki bo spremljala
cene.

un
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Svetnik Zoran HOBLAJ se je zaradi nasprotja interesov izlodil iz glasovanja.

P_redsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota daje soglasje k doloditvi cene storitve pomod
druzini na domu in doloditvi subvencioniranja iene itoritve pomod dru2ini na domu za leto
2023.

Navzodnost je priglasilo 22 svetnikov, ZA je glasovalo 17 svetnikov in S pROTl.
Sklep je bil sprejet.

K todki 6)
Kadrovske zadeve

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

'/ P-redlog za podajo soglasja k imenovanju direktorja javnega zavoda pomurske lekarne
Murska Sobota

Obrazlo2itev je podal Mitja HORVAT, 6lan Komisije za mandatna vprasanja, volitve in imenovanja.

Stali5da svetniSkih skupin ni podat nih6e.
Razpravljal ni nihde.

P_redsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota dajeioglasje k imenovanju lvana ZAJCA, magistra
farmacije, iz Lipovec 184, za direktorja javnega zavoOi Pomurske lekarne Murska doboia, za
mandatno dobo 4let.

Navzodnost je priglasilo 16 svetnikov, ZA je glasovalo 16 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

r' Predlog za imenovanje vriilca dol2nosti
informativni in kulturni klub Murska Sobota

direktorja javnega zavoda Mladinski

ObrazloZitev je podal Mitja HORVAT, dlan Komisije za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanja.

Stali56a svetni5kih skupin je podala:
Slovenska demokratska stranka (SDS) - Andrel MESIC .

Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Za vrSilca dolinosti direktorja javnega zavoda Mladinski informativni in kulturni klub Murska
Sobota se do imen_ovanja direktorja, vendar najved za eno leto, z dnem 19. 4.202g, imenuje
Robert TITAN, KupSinci i0, 9000 Murska Soboti.

Navzodnost je priglasilo 19 svetnikov, ZA je glasovalo 14 svetnikov in S pROTl.
Sklep je bil sprejet.

'/ Predlog za imenovanje predstavnika lokalne skupnostiv Svet lokalnih skupnosti Gentra
za socialno delo pomurje

Obrazlo2itev je podal Mitja HORVAT, 6lan Komisije za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanja.

StaliSda svetni5kih skupin ni podal nih6e.
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Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
V Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Pomurje se kot predstavnik lokalne
skupnosti imenuje Stefan CIGAN, Krog, Trubarjeva ulica 70, 90bO Murska'Sobota.

Navzodnost je priglasilo 22 svetnikov, ZA je glasovalo 22 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K to6ki 7)
Predloo Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi iavneqa vzqoino-izobrazevalnega

zavoda Glasbene Sole Murska Sobota - predvrUena zdruZifev r. rn rr. obravnave

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

ObrazloZitev je podala Lidija HORVAT, vi5ja svetovalka za pred5olsko vzgojo, Solstvo, mladino in
raziskovalne dejavnosti.

StaliSde odbora za dru2bene dejavnostije podala Daniela MOREC, predsednica odbora: mestnemu
svetu se predlaga, da sprejme predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvijavnega vzgojno-
izobra2evalnega zavoda Glasbene Sole Murska Sobota zdruheno v l. in ll. obravnavi.

Stali5da svetniSkih skupin ni podal nih6e
Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednje predloge sklepov:
1.) Mestni svet Mestne obiine Murska Sobota sprejme Odlok o spremembi Odloka o

ustanovitvijavnega vzgojno - izobraZevalnega zavoda Gtasbene Sole Murska Sobota v
l. obravnavi

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in 0 pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

2.) Ker na predlog odloka v prvi obravnavi niso bile podane bistvene vsebinske pripombe
in bi bilo besedilo predloga odloka v drugi obravnavi enako besedilu predloga odloka u
prvi obravnavi, je predsedujodi predlagal, da mestni svet sprejme predlog od-loka na isti
seji, tako da se prva in druga obravnava predloga odloka zdruZita (drugi odstavek 7g.
6lena poslovnika).

Navzodnost je priglasilo 24 svetnikov, ZA je glasovalo 24 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

3.) Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota sprejme Odlok o spremembi Odloka o
ustanovitvijavnega vzgojno - izobraZevalnega zavoda Glasbene Sole Murska Sobota, v
ll. obravnavi.

Navzodnost je priglasilo 24 svetnikov, ZA je glasovalo 24 svetnikov in 0 pROTl.
Sklep je bil soglasno spreiet.

Ob 15.05 urije predsedujodi v skladu z 35. dlenom poslovnika odredil 20 minutni odmor. Mestni svetje sejo nadaljeval ob 15.25 uri. V nadaljevanju seje je bilo prisotnih 24 svetnikov.
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pr"dtoo st"tut. M""tn5*itin[0" Mur"k" sobot" - r. obrrnn"n"

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

obrazloZitev je podal Drago RUzle , vodja sekretariata za splosne zadeve.

Stalisda Komisije za statutarna in pravna vpra5anja je podal Zoran HOBLAJ, predsednik komisije:
mestnemu svetu se predlaga, da sprejme predlog Siatuta'westne obdine Murska bobota v l. obravnivi
v predlagani vsebini in obliki.

StaliSda svetni5kih skupin ni podal nihde.
Razpravljal ni nih6e.

Predsedujodi je pojasnil, da je v skladu z dolodilom 1 16. dlena Statuta Mestne obdine Murska Sobota
statut temeljni akt, ki ga sprejme mestni svet z dvotretjinsko vedino gtasov vseh 6lanov mestnegasveta. !

P_redsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Mursl(a Sobota spielme predlog Statuta Mestne obdine MurskaSobota v l. obravnavi.

Pri pripravi predloga statuta za lt. obravnavo bo predlagatelj proucil in smiselno upo5tevalpodana staliSda in pripombe iz razprave.

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 22 svetnikov in 1 pROTl.
Sklep je bil sprejet.

Predloq Poslovnika Mestneqa s#ffiHPtne obcine Murska sobota - t obra,rnarra

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

obrazlo2itev je podal Drago RUZIe , vodja sekretariata za splosne zadeve.

Stali5da Komisije za statutarna in pravna vpra5anja je podal Zoran HOBLAJ, predsednik komisije:
mestnemu svetu se predlaga, da sprejme predlog Poslovnika Mestnega sveta Mestne obdine Murska
Sobota v l. obravnaviz naslednjimi predlogi:

' 37 ' dlen - (zadetek seje, odmor in konec) - seje sveta se naj sklicujejo namesto praviloma ob
trinajsti (13) uri praviloma po petnajsti (15) uri.

- v 5. poglavju, ki ureja Delovna telesa- se v dlenih od 55. do 59 ter 61. do 62. v 3. odstavku
spremeni besedilo, in sicer, da je odbor oz. komisija do
zadnii dan pred dnem, za katerega je sklicana redna seja

lZna obravnavo opraviti najkasneje
sveta z besedilom. da ie odbor oz.

Stali6da svetni5kih skupin so podale:
Neodvisna stranka Pomurja (NSp) - Anton SLAVIC
Povedal je, da se delovna telesa mestnega sveta oblikujejo na podlagi volilnega rezultata ter v zvezi
s tem predlagal, da v delovnih telesih ne bi nobena stranka ne glede ni volilni r6zultat imela absolutne
ve6ine

isi skl
seia sveta.
Pri delovnih telesih se dod a nov i 5. odstavek. ki se olasi: seie Odborov in komisii se sklicuieio
praviloma po petnaisti (1S) uri.
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Podal je tudi predlog glede imenovanja predstavnika ob6ine v javnem zavodu in sicer bi moralo biti
opredeljeno, da je to obdan Mestne obdine Murska Sobota in da ni zaposlen v mestni upravi.

Gibanje Svoboda - lris LANSCAK
Glede predloga poslovnika je podprla spremembo dolodb, kijih je predlagala Komisija za statutarna
in pravna vpra5anja in ki se nana5ajo na za6etekseje mestnegi sveta, t<i Oi se naj ia6ela po 15.00
uri, isto bi se seje delovnih teles zadele po 15.00 uri, obravnave delovnih teles bi bile najkasneje tri
dni pred sejo mestnega sveta.

Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije pojasnil, da v skladu z dolo6ilom 117. 6lena Statuta Mestne obdine Murska Sobota
mestni svet poslovnik sprejme z dvotretjinsko vedino glasov navzodih 6lanov mestnega sveta.

P,redsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestnisvet Mestne obdine Murska Sobota sprejme predlog Poslovnika Mestnega sveta Mestne
obdine Murska Sobota v l. obravnavi.

Pri pripravi predloga poslovnika za ll. obravnavo bo predlagatelj proudil in smiselno uposteval
podana stali56a in pripombe iz razprave.

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K to6ki 10)
Predloq Sklepa o dolo6itvi cene oarkirnine. dfUgih taks in parkirnih con ter D ripadaiodih

obmodii na obmodiu Mestne obdine Murska Sobota

Gradivo je bilo svetnikom posredovano po po5ti dne 2e.3.2023.

ObrazloZitev je podal Matej BUKOVEC, vi5ji svetovalec za podrodje cestnega prometa

Stali5de odbora za urb.anizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo je podal MatjaZ
DURIe , predsednik odbora: mestnemu'svetu se preOliga, da sprejme predloj Sklepa o dolo6itvi
cene parkirnine, drugih taks in parkirnih con ter pripadajoditr obmodil na obmJdlu Mestne obdine
Murska Sobota.

Stali5da svetniSkih skupin je podala:
Neodvisna stranka Pomurja (NSp) - Anton SLAVIC

Razpravljal ni nih6e.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota sprejme predlog Sklepa o dolo6itvi cene parkirnine,
drugih taks in parkirnih con ter pripadajocih obmodij nl obmodju Mestne ob6ine Murska
Sobota.

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in o pRoTl
Sklep je bil soglasno sprejet.

K to6ki 11)
lo estni

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje
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obrazloZitev je podal Stefan CIGAN, Vodja oddelka za negospodarske dejavnosti.

Stali5de odbora za druZbene dejavnostije podala Daniela MOREC, predsednica odbora: mestnemu
gvety 

-se 
predlaga, da sprejme predlog Letnega programa Sporta u nr..tnioncini Murst<a Sobota zaleto 2023 v predlo2eni obliki in vsebini.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nihde.

Razpravljal je Gorazd KEREC.

Pojasnilo in odgovor je podal Stefan clGAN, Vodja oddelka za negospodarske dejavnosti

P_redsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestnisvet Mestne obdine Murska SoO6ti sprelite predlog Letnega programa Sporta v Mestniobdini Murska Sobota za leto 2OZg.

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in 0 pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K to6ki 12)
o

ih

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

ObrazloZitev je podala Darja POTO0NIK, viSja svetovalkazapodrodje kulture in turizma.

StaliSde odbora za d.ru2bene dejavnostije podala Daniela MOREC, predsednica odbora: sklep St. 1 -
odborza dru2bene dejavnosti mestnemu svetu.predlaga, da sprejme predlog Sklepa o podajisoglasja
za izpladilo dela plade za redno delovno uspednost d'lrektorice Fomursteg-a muzeia lyturstia S-oOota
za leto 2022.

Stali5de svetni5ke skupine sta podala:
Neodvisna stranka Pomurja (NSp) - Anton SLAVIC
Gibanje Svoboda - Mitja HORVAT.

Razpravljala sta Zoran HOBLAJ in Andrej MESle.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Sklep 5t. 1: Mestni svet Mestne obdine Mursia SoUota sprejme predlog Sklepa o podaji
s-oglasja za izpladilo dela plade za redno delovno uspeSnosi direktorice pJmurskega muzeja
Murska Sobota za leto 2022

Navzodnost je priglasilo 21 svetnikov, ZA je glasovalo 17 svetnikov in 3 pROTl.
Sklep je bil sprejet.

Stali5de odbora za dru2bene dejavnosti je podala Daniela MOREC, predsednica odbora: odbor je
odlodal o sklepu 5t. 2 - odbor za dru2bene dejavnosti mestnemu svetu predlaga, da sprejme predlog
pkfepg o podaji soglasja zaizplalilo dela plade za redno delovno uspe5nostiirektorice"pokiajinske
in Studijske knjiznice Murska sobota za reto 2022, vendar sklep ni bil sprejet.

StaliSda svetni5kih skupin ni podat nihde
Razpravljal ni nihde.
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Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Sklep 5t. 2: Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota sprejme predlog Sklepa o podaji
sogfasja za izplailllo dela pla6e za redno delovno uspeSnoit direktoriie poirajinske in
Studijske knjiZnice Murska Sobota za leto 2022

Navzodnost je priglasilo 21 svetnikov, ZA je glasovalo 10 svetnikov in 10 pROTl.
Sklep Nl bil sprejet.

Stali5de odbora za druZbene dejavnostije podala Daniela MOREC, predsednica odbora: sklep St. 3 -
odbor za druZbene dejavnosti mestnemu svetu predlaga, da sprejme predlog Sklepa o podaji soglasja
za izplabilo dela plade za redno delovno uspeSnost direktorice Zavoda zJ kultu'ro, turizem in-Sport
Murska Sobota za leto 2022.

StaliSda svetni5kih skupin ni podal nih6e
Razpravljal ni nihde.

Svetnica mag. Brigita PERHAVEC se je zaradi nasprotja interesov izlodila iz glasovanja.

Sklep 5t' 3: Mestni svet Mestne obiine Murska Sobota sprejme predlog Sklepa o podaji
soglasja za izpladilo dela plade za redno delovno uspeSnost direktorice Zavoda za kulturo,
turizem in Sport Murska Sobota zaleto 2022

Navzodnost je priglasilo 20 svetnikov, ZA je glasovalo 14 svetnikov in 4 pROTl.
Sklep je bil sprejet.

K to6ki 13)

Predloge in pobude so podali mestni svetniki:

Daniela wlOReC:
- e lane mestnega sveta je seznanila, da je odbo r za drulbene dejavnosti na podlagi pobude

svetnika Antona SLAVICA na dveh sejah obravnaval aktualno pioblematiko v eofrajinski in

:ty9ry!:llfiZnici Murska Sobota. Na drugo sejo so bili poleg direktorice ptSK-a mag. ktaudije
SEK SKAFAR povabljeni 5e predsednica strokovnega's-veta PISK-a v odstopu OL .lotanOa
!{44R,predsednik sveta zavoda PISK Marko POLANSdEK in predsednica sindikata Glosa
PISK-a Murska.Sobota.Sonja BENKO KEREC, ki so podali svoja stalisda in mnenja o
dogajanjih v PISK. Ker odbor za druZbene dejavnosti nima pristojno_sti, da bi sprejemal ukrepe,
so po koncu razprave na odboru sprejeli zaklju6ke ter direktorici PISK-a svetovali da v bodode
pripravi plan dela po dasovnici, kot to doloda zakonodaja ter letno porodilo. prav tako so ji
svetovali, naj v zavodu uvede redne delovne sestanke z zaposlenimi, kar bo omogo6ilo
izbolj5anje medosebne komunikacije in normalizacijo medosebnih odnosov. Sprejeli s6 tuOi
sklep, da se v Pokrajinski in Studijski knjiZnici s strani obdinskega revizorja opr"ui notranja
revizija.

Bernardka nUZIC:
- Povedala je, da se na obmodju mestne obdine kmetje in kmetijska stroka 2e nekaj 6asa

soodajo z visoko kislostjo tal in s tem posledi6no tudi z manj5o rbdovitnostjo tal in minj5im
pridelkom. Kmetje so mnenja, da bi bil ta problem manj5i, 6e bi obdina sofinancirala stroske
analize tal in apnenja tal, kot to podnejo druge pomurske obdine. Zato pristojne na mestni
obdini pozivajo, da iim prisluhnejo in jim te stro5ke subvencionirajo. Zatrdila je, da visoka kislost
tal ne more biti skrb le kmetijskih pridelovalcev in stroke, ampik tudi politike. Kmetje so v ta
namen pridobili tudi strokovno mnenje Kmetijsko gozdarskega zavoda Murska Soboia.
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Postavila je tudi vpra5anje glede postavitve nadstre5ka na avtobusnem postajalisdu na novi
lokaciji v Krogu. Gre za manj5e postajali6de, potniki so v glavnem u6enci in oilat<i, ki se vozijo
v Solo v Mursko Soboto. V preteklem letu je bil opravljen-ogled tega postajrfiser ter podano
zagotovilo o postavitvi nadstre5ka, vendar pa so 5e potekali [ogovori'z ogla5evalskim
podjetjem, ki bi naj te nadstre5ke financiralo tudi po drugih krajevnih ikupnostihlZanimalo jo
je, kako daled so ti pogovori in kdaj naj bi prislo do posta-vitve nadstreska ?

dr. Miran FORJANTG:
- Postavil je vpra5anje glede dostopnosti do zdravstvenih storitev v popoldanskem 6asu.

Pojasnilje, da javni zavodi, ki opravljajo dejavnost na podrodju zdravstva vsako leto podpiSejo
podrodni dogovor z Zavodom za zdravstveno zavarovanje, kjer je tudi dolodeno, da morajo
zdravstvenizavodi na primarni ravnizagotavljati 1/5 svojega detovneg" er." po 1'O.OO uri, to
velja za zdravnike vseh strok, ki delujejo v okviru javnega lavoda. ZaTrdilje, da je dostopnost
do zdravstvenih storitev po 16.00 predvsem pom-embni za vse r"poitln-", ki si morajo'sicer
za obisk zdravnika vzeti dopust. Menilje, naj ob6ina kot ustanoviteljjavnega zdravstvenega
zavoda svojim obdanom zagotovi dostop do teh storitev ter pozval, 'oa 

se voOstvo javnega
zdravstvenega zavoda zaprosi, da poda porodilo, ali zagotavlja 1lS delovnega 6asa [o to.bo
uri.

Matjai DURIC:
- Pristojne na mestni upravi je pozval k pravodasni obnovi parketa na oS L postopek se naj

dimprel zadne, ter se pristopi k razpisu in izbiri izvajalca, zamenjava parketa pa se naj izvede
v mesecih junij, julij in avgust, ko ni Sole. Ne Zeli, Oi Oi se razpis opraviljulija, ker bi ." poi"t
celotna izvedba zavlekla v novo Solsko leto.- Mestno in5pektorico je pozval, 9t gi ogleda zapu5deno hi5o v Raki6anu na Tomsidevi ulici,
kjer je vdasih bila gospodarska druZba Gradnje Jakob. Zadasni stanovalci so se odselili in za
seboj pustili ogromno kolidino odpadkov. HiSo nal bi kupila nepremidninska agen cija iz
Ljubljane. Na parcelah, ki so Se..v lasti biv5ega laitnika so se v velikem oosegi pojavile
podgane, te se pojavljajo tudi 2e podnevi na dvori5du sosedov. Menil je, dj obeinst<a
in5pektorica lahko podvzame ustrezne ukrepe, oz. se lahko to sanira pod iivrsbo. Sami so
sicer 2e priskrbeli strupe, vendar naj bi bilo Stevilo podgan zelo visoko.- Pred leti je Ze predlagal, da se uredi kolesarska steza ob parku Rakidan oz. med Jezeri in
parkom v dolZini cca 100 m, kjer ni plodnika in kolesarske steze. S strani Zavodaza varstvo
kulturne dedi5dine Maribor je bilo takrat pridobljeno mnenje, pa katerem naj bi bila kolesarska
steza izvedena v makadamski obliki. Obdinsko upravo poziva, naj se zadeva proudi ter sepristopi k izvedbi kolesarske steze. Meni tudi, da glede na to, da le lahko asfaltirana steza
skozi park v Murski Soboti, bi lahko na tak nadin uredili tudi ptodnit< in kolesarsko stezo ob
parku v Rakidanu.

Gorazd KEREC:
- Ponovno je izpostavil vprasanje skupnih sluZb javnih zavodov ter pozval k izdelavi analize

glede obsega tistih zaposlenih v javnih zavodih, ki delajo v radunovodstvu ter na podrodju
kadrovskih in pravnih zadev. Zanimal ga je tudi morebitni outsorsing oz. delo zunanjih
izvajalcev teh storitev. Po njegovem mnenju je potrebno ugotoviti, alije smiselno, da se pristopi
k zdruZitvi teh sluzb iz razloga racionalizacije in nadzora.- Nanj so se obrnila Sportna dru5tva glede nadina financiranja oz. pladevanja Sportnih dvoran,
ki so v lasti osnovnih 5ol. Sedaj mora dru5tvo potem, ko so mu odobrena iredstva iz letnega
programa in nakazana sredstva ta sredstva za ta namen nakazati osnovnim Solam. Zanimito
ga je, ali je moZno, da se to financira direktno iz mestne ob6ine.

mag. Mojca eReSCeK:
- Povedala je, da so Ze pred leti v mestni obdini imeli veliko projektov vezanih na urejanje zelenih

povr5in, vzdrZevanju dreves ter da so se o tem pogovarl-ati tudi z arboristi. ti so Ze preO
desetletji ugotovili, da se v mestni ob6ini dreves ne vidrzuje tako, kot bi bilo potrebno ter sojim prepovedali, da bi drevesa >obglavljali<. Vendar se vsalio leto javnost ponovno zgra1a, da
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so drevesa >obglavljena<<. Ko se je vderaj sprehodila po ulici Stefana Kova6a mimo vrtca
Stefana Kovadale ugotovila, da je cela atela ,oOglavljena<. Menila je, Oa drevo, ki se mu
odreZe pol debla in pusti dva Strclja ne more 2iveti, amp-at< Zivotari in bb prej afi sie;'umrfo b"je drevo na poti nevarno ali dotrajano, se naj odstrani in posadi novo. pozvaia je k irenehanjute prakse ter a.pelirala, da naj mestna ob6ina vsako leto preden se loti posegbv obrezovanla
dreves in vzdrZevanja parka najamesvetovanje arborista, ki naj pripravi program vzdrZevanja.
Drevesa so pljuda tega mesta in na5e premoZenje. Meniia ;e tldi,'da 6e siTahko ena majhna
in5titucija kot je fundacija dr. Siftarla na letni ravni lahko privo5di svetovanle arborista, ni tjnfo
to storila tudi mestna ob6ina.

Andrej meSlC:
- Zupana mestne obdine je pozval, da se na naslednjo sejo mestnega sveta uvrsti tudi todkaglede predlagane reorganizacija upravnih enot. Poj-asnil'je, Oa tvtiiistrstvo za javno upravopripravlja reorganizacijo upravnih enot na nadin, da se upravne enote ustanovijo v vsaki od

statistidnih regij, to je 12 upravnih.enot. Preostale upravne enote pa bi izgubile iamostojnost
in postale izpostave. Na MJU i" .?1. februarja 2023 potekala prva seja koordinacijske skupine
za reorganizacijo in modernizacijo poslovanja UE pod vodstvom resorne ministri'ce. V stranki
SDS menijo, da je to nedopusten korak k centralizaciji drZave in upravnih storitev, ki bi morale
biti blizu ljudem s dim bolj5o fizidno dostopnostjo za stranke. To predstavlja tudi neOopusino
omejevanje dostopnosti do upravnih storitev. Piedlog tudi ne sledi potrebam gospodarstva inprebivalstva.

Anton SLAVIG:
Menil je, da v Murski Soboti obnova cest v centru mesta trla Le nekaj dasa in glede tega
obstoji nejevolja, zato je glede prenove ulic in sicer Gregordideve, Staneta Rozmana, Arhitekta
Novaka in slom5kove zaprosil za naslednje odgovore,-ki se naj podajo pisno:
Kak5na je pogodbena vrednost del za posamezne odseke in kiterilarok za dokondanje del ?
Kaksna je oziroma bo dejansko izpladana vrednost del, upostevaje eventuatne poOraZitve ali
dodatna dela ?
Kaksen je delez sofinanciranja iz sredstev EU ali dr2avnega proraduna ?
Ko so nadrtovali industrijsko cono, so si o.betali, da bo to-ponos Murske Sobote. Menil pa je,
da je danes to sramota Murske sobote, saj so na nekaterih, sicer prodanih zemriiseir..' zemljine,
na drugih odpadni skejterski elementi, nekatere so zara5dene s travo in drevesi, Na io je
opozoril tudi 2e prej5njega Zupana. Predlagalje, da si dlani odbora za gospodarstvo te parceie
ogledajo in ugotovijo njihovo stanje, lastnlke pa se naj opozori, da Je parcele v dolo6enem
dasu uredijo. Menilje tudi, da ima ob6ina moznost, da te zadeve sankcionira.

Darko RUDAS:
elane mestnega sveta je seznanil, da so dobili dve vabili za predstavitev pusde kot primera
dobre prakse v Bruslju in sicer na dveh dogodkih, ki bosta potekala v letosnjem letu. Menilje,
da je to odlidna novica z vidika spodbujanja. meclnarodnega sodelovanja in"krepitve poloZaja
in vloge mestne obdine v mednarodnem okolju. Prvi dogodlk je konferenen" nrrrue, Romano
Veg, ki bo trajal od..14.. do 27. aprila ?023 v BrusljrJ, kjer bodo na enem izmed panelov
predstavili razvoi Pu56e in primere dobrih praks, poud-arek'pa bo na politi6nem vkljudevanju inudejstvovanju romske skupnosti. Drugi dogodek je formalne narave in se nanasa napredstavitev PuSde kot primera dobre prakse na formilnem zasedanju odbora za zaposlovanjein socialne zadeve pri Evropskem parlamentu. Dogodek je predviden v drugi polovici
leto5njega leta in gre za zasli5anje. Za ta dogodek obJtaja vejik interes in je zaZelteno, da bipredstavitev opravila 2upan mestne obdine Murska Sobota in romski svetni'k.

odgovore je podal Damjan ANZELJ, iupan Mestne obdine Murska sobota:

- Danieti tUOneC:
Glede notranje revizije je menil, da je izredna revizija dana moznosti in da bodo v tej smeri tudiukrepali.
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- Bernardki RUZTG:
Apnenje tal in analiza je lahko eden izmed ukrepov ob6ine, vendar v tem proradunu obdina tega
ukrepa ni predvidela. opozoril je, da je potrebno zadevo zastaviti tako, da bodo lahko tega deleZni vsi
kmetje, da ne bi bili.manj5i kmetje piikrajiani na racun vecjih kmetov. Zadevo je potreb-no preuditi in
1e 

potem v naslednjem letu lahko odlodijo in v proradunu piedvidijo sredstva za ta namen.
Glede nadstre5nice je povedal, da se v obdini zbirlo podatki ra uie krajevne skupnosti v oblikijavno-
zasebnega partnerstv.a. Ko bodo podatki zbrani, bo obdina k temu jristopila na podlagi pr"olog"
strokovne sluZbe, in sicer kjer je dejansko upravideno, da se nadstresnice naredijo. ' '

- dr. Miranu FORJANTCU:
Javni zavod bodo zaprosili za zahtevane podatke, to vprasanje zadeva tudi Odlok o ustanovitvijavnega zavodaZdravstvenidom Murska Sobota, kiga bodo uvrsiili na dnevni red ene izmed prihodnji
sej. S tem je povezano tudi vpraSanje zagotavljanja leZurne zobozdravstvene sluZbe
v popoldanskem dasu.

- Matjaiu DURTCU:
Strinjal se je, da se parket na oS I zamenja v poletnem dasu oz. v dasu Solskih poditnic, saj med
Solskim letom oz. sezono klubov, kitelovadnico uporabljajo to ni mogode, ker se posega v tekmovalni
koledar.
Glede zgradbe v Rakidanu je menil, da ni nobenega zadr5ka, da bi si okoljska inspektorica zadevopogledala in ukrepala v skladu s svojimi pristojnostmi in na podlagizakona.
Glede kolesarske steze ob parku v Rakidanu je povedal, da obtina ni dobila pozitivnega mnenja.
Zadevo je potrebno preuditi iz drugega zornega kota in k njej ponovno pristopiti.

- Gorazdu KEREGU:
Strinjal se je s predlogom.glede skupnih sluZb javnih zavodov, menil pa je, da je za pripravo analizepotrebno ved 6asa. Nadaljevali bodo tudi pogovore glede skupnih o5dinit<itr sluZb, iosednje oO6ine
so povabili, da pristopijg j.n s.e 

-dogovorijo 
glede stupnitr sluZb. Mestna obdina je ena izmediedkih, ki

5e nima skupnih obdinskih sluZb.
Proudili bodo zadeve tudi glede Sportnih dvoran in zakonskih moznosti, ki so na voljo.

- mag.Mojci eneSCRX:
Za vzdr?evanje dreves je pristojna Komunala, ki ima tudi strokovnjaka za ta namen. potrebno je
preuditi, de se to opravlja po pravilih stroke. Komunalo bodo zaprosiliza pisni odgovor, kako ta zadeva
poteka.

- Andreju UeSleU:
S. predlogom reorganizacije UE je seznanjen, o tem se je tudi 2e pogovarjal z drugimi Zupani.
Neposredno so prizadeti Zupani iz manj5ih kiajev, kjer bi bile izpostave.'D5 nasiednje sejl bodo'imeti
ved podatkov in bodo zadevo preudili. Gre pa za drlavni organ, se pa tide lokalne skupn'osti tam, kjer
so sedeZi UE in glede storitev obdanom.

- Antonu SLAVIGU:
Glede industrijske cone je povedal, da so lastnike parcel Ze vedkrat pozvali h gradnji, gradbena
dovoljenja so izdana Lesnini in Panviti, ven-dar se gradnja 5e nizadela. Menilje tudi, da sou tlel nameri
zastali tudi zaraditrenutne podraZitve gradbenih del.

- Darku RUDASU:
G. Ruda5 ga je seznanil z zadevo, z veseljem bo kot Zupan predstavil primer dobre prakse ter menil,
da imajo glede naselja Pu56a kar nekajza povedati in pokazati.
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K todki 14)
Predlosi in pobude Zupana

4yp"n Damjan ANZELJ je vse prisotne obvestil, da je naslednja seja mestnega sveta na6rtovana dne
25. aprila 2023ter se zahvalilza kvalitetne vsebinske razprave in visok nivo-komuniciranja na seji.

S tem je bil izdrpan dnevni red 4. redne seje Mestnega sveta Mestne ob6ine Murska Sobota.
Predsedujodi se je svetnikom zahvalil za prisotnost in ob uri 17:30 uri sejo zakljucil. Seja je posneta
na magnetofonskitrak, ki se hraniv upravi Mestne obdine Murska sobota.

Murska Sobofa, dne 28. marca 2023

Zapisnik sestavila:
Melita MATIS, univ. dipl. prav

podZupan
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